
 

Møteprotokoll 
 

 

Utvalg: Eldrerådet 
Møtested: Kommunehuset 

Dato: 25.04.2016 

Tidspunkt: 10:00-11:25 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Eilif Andersen LEDER  

Ågot Boberg MEDL  

Jan Helge Jensen MEDL  

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Kitty Karlsen MEDL  

Aslaug Thomassen MEDL  

   

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Saxe Edvardsen Aslaug Thomassen  

Odd Hansen Kitty Karlsen  

 

Merknader 

Rådmannen orienterte om kommunesammenslåing 

 

 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Cathrine Torvund Sekretær 

  

 

 

Underskrift: 

 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 

i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 

 

 

______________________ ______________________ _______________________ 

Jan Helge Jensen       Saxe Edvardsen  



                                        Saksliste 

 

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 4/16 Rydding av skog  2015/196 

PS 5/16 Kommunesammenslåing  2015/196 

PS 6/16 Nedleggelse av bankfilial i Burfjord  2015/196 

PS 7/16 Prosjekt Kvænangsfjell  2015/196 

PS 8/16 Brøytekontrakt/brøyteinstruks  2015/196 

PS 9/16 Posten Norge  2016/177 

PS 10/16 Referatsaker   

RS 1/16 Årsmelding - Pasient- og brukerombudet i Troms  2015/380 

 

 

PS 4/16 Rydding av skog 

Administrasjonssjefens innstilling 

Uten innstilling. 

 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 25.04.2016  

 

Behandling: 

Forslag fra Eilif Andersen: Kvænangen Eldreråd ser fram til igangsetting av skogrydding og 

ønsker å være til stede med vår representant i referansegruppa ved befaring av prosjektet. Saken 

er tatt opp ved flere anledninger av beboere og eldreråd. En krever at tiltaket iverksettes så raskt 

som mulig. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

Vedtak: 

Kvænangen Eldreråd ser fram til igangsetting av skogrydding og ønsker å være til stede med vår 

representant i referansegruppa ved befaring av prosjektet. Saken er tatt opp ved flere 

anledninger av beboere og eldreråd. En krever at tiltaket iverksettes så raskt som mulig. 

 

 

 

PS 5/16 Kommunesammenslåing 

Administrasjonssjefens innstilling 

Saken legges fram til diskusjon. 

 

 



Saksprotokoll i Eldrerådet - 25.04.2016  

 

Behandling: 

Rådmannen orienterer om kommunesammenslåing. 

 

Forslag fra Eilif Andersen: Kvænangen Eldreråd har et ønske om at Kvænangen kommune 

består. Eldrerådet er bekymret for Gargo sykestue og pleiehjem (eldreomsorg). Hvem skal vi 

slås sammen med og hvor blir det av oss kvænangsværinger? 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kvænangen Eldreråd har et ønske om at Kvænangen kommune består. 

 

 

PS 6/16 Nedleggelse av bankfilial i Burfjord 

Administrasjonssjefens innstilling 

Uten innstilling. 

 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 25.04.2016  

 

Behandling: 

Rådmannen orienterer om banksituasjonen, og det er signaler om at minibanken vil bestå. 

 

Forslag fra Eilif Andersen: Kvænangen Eldreråd er bekymret for banktjenester for eldre i 

kommunen. Det er en kjent sak at alle ikke kan eller har mulighet for elektroniske banktjenester. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 

 

Vedtak: 

Kvænangen Eldreråd er bekymret for banktjenester for eldre i kommunen. Det er en kjent sak at 

alle ikke kan eller har mulighet for elektroniske banktjenester. 

 

 

 

 

PS 7/16 Prosjekt Kvænangsfjell 

Administrasjonssjefens innstilling 

Uten innstilling. 

 

 



Saksprotokoll i Eldrerådet - 25.04.2016  

 

Behandling: 

Forslag fra Eilif Andersen: Kvænangen Eldreråd mener Kvænangen formannskap har gjort en 

klok og god vurdering av prosjektet Kvænangsfjell med å vedta alternativ 2 med 3 tuneller. 

Eldrerådet anbefaler Kvænangen kommunestyre til å vedta formannskapets innstilling.  

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

Kvænangen Eldreråd mener Kvænangen formannskap har gjort en klok og god vurdering av 

prosjektet Kvænangsfjell med å vedta alternativ 2 med 3 tuneller. Eldrerådet anbefaler 

Kvænangen kommunestyre til å vedta formannskapets innstilling 

 

 

 

PS 8/16 Brøytekontrakt/brøyteinstruks 

Administrasjonssjefens innstilling 

Uten innstilling. 

 

 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 25.04.2016  

 

Behandling: 

Forslag fra Eilif Andersen: Kommunestyresak 23/16. Kvænangen Eldreråd ønsker følgende 

tillegg til brøyteinstruksen under pkt. 4: Snødunger som blir til hinder for utsyn fra Gargo, 

dementavdelingen, hybelhus og eldreboliger skal så snart været tillater det flates ut eventuelt 

fjernes. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

Kommunestyresak 23/16. Kvænangen Eldreråd ønsker følgende tillegg til brøyteinstruksen 

under pkt. 4: Snødunger som blir til hinder for utsyn fra Gargo, dementavdelingen, hybelhus og 

eldreboliger skal så snart været tillater det flates ut eventuelt fjernes. 

 

 

 

PS 9/16 Posten Norge 

Administrasjonssjefens innstilling 

Uten innstilling 

 

 



Saksprotokoll i Eldrerådet - 25.04.2016  

 

Behandling: 

Forslag fra Eilif Andersen: Kvænangen Eldreråd oppfordrer Posten Norge til å vurdere 

omleggingen av ordningen på nytt, eller gå tilbake til ordningen som ble avskaffet med levering 

på dør.  

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kvænangen Eldreråd oppfordrer Posten Norge til å vurdere omleggingen av ordningen på nytt, 

eller gå tilbake til ordningen som ble avskaffet med levering på dør. 

 

 

PS 10/16 Referatsaker 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 25.04.2016  

 

Behandling: 

 

Vedtak: 

 

 

 

RS 1/16 Årsmelding - Pasient- og brukerombudet i Troms 

 


